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geen

Toelichtinq
ln de Volkskrant van 5 juli 2016 (blz.2) valt te lezen dat de bever in Limburg een glorieuze rentree beleeft.
'Bevers houden van Limburg', zo wordt dat uitgelegd. Waarbij het de bevers overigens zo goed gaat dat ze ook
wel enigszins een probleem dreigen te worden. De beveçopulatie is in de afgelopen jaren gegroeid van 10 in
2002 tot zo'n 600 op dit moment. Bart Cobben van de Natuur- en Milieufederatie Limburg erkent dat de bever
'op sommige plekken problemen veroozaakt'. 'Maar tegelijkertijd brengt de bever diversiteit in het landschap',
zo zegt hij. Andy Liebrand, boswachter in Noord-Limburg, geeft daarbij nog aan dat'bevers magnifieke beesten
zijn, die zeker niet over één kam moeten worden geschoren, maar waarbij per geval moet worden bekeken of
en welke schade ze aanrichten en hoe die schade kan worden voorkomen'. De provincie Limburg heeft onlangs
aan de overige elf provincies gevraagd om een aantal probleembevers op te nemen.Tot nu toe met weinig
succes. Overijssel noemde dat het'verplaatsen van het probleem' en Friesland, waar op dit moment, zo blijkt uit
dit artikel, één bever leeft, wil alleen bevers opnemen 'die uit zichzelf de weg naar Friesland vinden'.

Naar aanleiding van het voorgaande heeft de fractie van de Partij van de Arbeid de volgende vragen:

Vraqen

'l . ls het college ls het college op de hoogte van de succesvolle rentree van de Limburgse bever?

Antwoord

Ja, op 29 april 2016 heeft de Limburgse gedeputeerde van der Broeck ons geinformeerd over de stand van de

bever in de provincie Limburg en ons verzocht of oveftollige bevers in de provincie Utrecht uitgezet konden
worden.

2 ls het college benaderd door de collega's uit Limburg met het verzoek om enkele 'probleembevers' een
plekje te gunnen in onze mooie, waterrijke provincie?

PROVINCIE-UTRECHT.NL t7766



ffi PROVINCIE :: UTRECHT

Antwoord

Ja, zie antwoord op de vorige vraag.

3. Zo ja,wat is de reactie geweest van het college, dit ook tegen de achtergrond van de ook in de
provincie Utrecht voorspoedig groeiende populatie bevers?

Antwoord

In de antwoordbrief is aangeven dat de bever ook in de provincie Utrecht voorkomt. Langs Nederrijn en Lek
bevinden zich leefgebieden van deze soort en inmiddels worden er ook bevers langs de kleinere rivier de
Kromme Rijn waargenomen. Ook in de provincie Utrecht is dus een, van nature, groeiende populatie aanwezig.
De noodzaak om hier nog dieren bij te plaatsen ontbreekt daardoor.Aangegeven is dat er dus niet bijgedragen
kan worden aan de oplossrng van dit probleem in de provincie Limburg. De Limburgse gedeputeerde van der
Broeck is wel verzocht om de resultaten van de aanpak in Limburg in lPO-verband te delen omdat ook andere
provincies op termijn geconfronteerd kunnen worden met een beverstand die schade en mogeliike risico's met
zich mee kan brengen.

4. Kan het college ¡n meer algemene zin aangeven hoe aangekeken wordt tegen de 'opmars' van de
bever in Nederland en in het bijzonder in de provincie Utrecht en hoe daar verantwoord (zowel qua

diversiteit landschap als diervriendelijke(!) schadebeperking) mee omgegaan kan worden?

Antwoord

De uitbreiding van de bever heeft in de provincie Utrecht nog niet geleid tot problemen. Omdat we graag op
voorhand op de hoogte willen zijn van mogelijke maatregelen is gedeputeerde van der Broeck verzocht om de

resultaten van de aanpak in Limburg in lPO-verband te delen. Ook andere provincies dan Limburg kunnen op

termijn immers geconfronteerd worden met een beverstand die schade en mogelijke rlsico's met zich mee kan
brengen.

ln de provincie Utrecht wordt door het Hoogheemraadschap De Sficfifse Rijnlanden, op eigen initiatief, een
beverprotocol opgesteld om daarmee de mogelijke rislco's en maatregelen (zowel preventief als wanneer er
daadwerkelijk een schadedreiging is) in beeld te brengen.

Gedeputeerde Staten van Utrecht,

Voozitter,
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